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Device for ordering the opening and closing of wings, such as doors, windows, portals or the like.
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Vorrichtung zur Betatigung des Offnens und Schliessens von Fligeln bei Turen, Fenstern, Fensterladen, Portalen oder vergleichbarem.
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Dipositif pour commander l'ouverture et la fermeture de vantaux, tels que portes, fenétres, volets, portails, ou analogues.
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Abstract (en)
The invention relates to the automatic opening and closing of shutters (1) or the like. The housing (4) actuates the rotary driving arm (13) which
opens or closes the shutter by means of the slideway (17). The housings (7) are remote-controlled from a central unit controlling all the doors and
windows of the building and furthermore coupled to a central alarm. The invention is used for the remote control of shutters, doors, main doorways
and french windows of a building, with an incorporated central alarm. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne I'ouverture et la fermeture automatiques des volets (1) , ou analogues. Le boitier (4) actionne le bras moteur rotatif (13) qui,
par la glissiére (17) , ouvre ou ferme le volet . Les boitiers (7) sont télécommandés a partir d' une centrale contrélant toutes les ouvertures du
batiment et , par ailleurs , couplée a une centrale d'alarme. Application : télécommande des volets ,; portes portails, portes-fenétres d'un batiment,
avec alarme centrale incorporée.
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